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Notulen Algemene Ledenvergadering Wijkvereniging Van Stolkpark,  
Maandag 7 november 2022 19.30 uur in het VCL, Van Stolkweg 35 

 
 
Opening en vaststelling agenda  
De voorzitter, Gert Muller, opent de vergadering.  
De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld.  
 
1. Verslag Algemene Ledenvergadering van 13 oktober 2021 
Bij punt 8 Luzac het adres Parkweg 14 wijzigen in Parkweg 9.  
Christine wordt bedankt voor het maken van de notulen. Het verslag wordt vastgesteld. 
 
2. Verslag 2021 - 2022 van de secretaris van de Wijkvereniging 'Van Stolkpark' 
Ariane vertelt dat vanwege coronamaatregelen de nieuwjaarsborrel uitgesteld was naar 
afgelopen maart. De opkomst was groot. 
In mei is een nieuwe website gelanceerd. Joke de Groot heeft deze gebouwd. Haar 
echtgenoot Eric heeft ook geholpen. Aan het proces van vernieuwing hebben Anne-Marie, 
Christine en zijzelf meegewerkt. 
In juni heeft het buurtfeest plaatsgevonden. De organisatoren worden bedankt voor hun 
inspanningen. 
In oktober heeft de voorzitter een diner gegeven voor oud en nieuwe bestuursleden met als 
doel de oud bestuursleden Els, Jolien, Jacoba, Jacques & Peter te bedanken tijdens corona 
kon dat minder uitbundig. Namens de wijkvereniging hebben de oud bestuursleden een 
uniek door Jacques van Paassen ontworpen speldje ontvangen. 
Inmiddels is het november en kan de ALV gelukkig plaats vinden. 
Gert deelt mee dat de penningmeester vanwege zijn werk helaas geen tijd meer heeft om 
zijn bestuursfunctie te vervullen. Op dit moment nemen Gert en Anne Marie de functie op 
zich. Peter le Poole is gepresenteerd als kandidaat om Jorn op te volgen. 
 
3. Financieel verslag 2021  
Anne Marie geeft aan dat de financiën 2021 door COVID-19 afwijken t.o.v. andere jaren. Het 
buurtfeest kon helaas niet georganiseerd worden. De al ontvangen subsidie voor 2020, is in 
2021 teruggestort op de rekening van de gemeente. 
 
4. Verslag kascommissie; decharge van het bestuur 
Frans vertelt dat er geen op- of aanmerkingen zijn vanuit de kascommissie. Door de 
coronamaatregelen is het een bijzonder jaar geweest. De toelichting kasstroom is terug te 
vinden op de financiële stukken. 
Het applaus is voor decharge van zowel het bestuur als ook voor Jorn, zodat hij kan 
terugtreden. 
 
5. Begroting 2022 / 2023  
De begroting was niet meegestuurd met de stukken deze wordt nog met de nieuwe 
penningmeester opgesteld en is later beschikbaar. 
.  
6. Herbenoeming kascommissie  
Het bestuur stelt voor Marianne Schrijver en Frans de Wuffel te herbenoemen voor het 
komende jaar. 
De aanwezigen gaan hiermee akkoord. 
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7. Bestuurssamenstelling  
Jorn van Beckhoven treedt af. Anne Marie van Gerwen zal voorlopig de functie van 
penningmeester op zich nemen. Het bestuur stelt Carol Groenewegen als nieuw bestuurslid 
voor. Voor de vacature is een kandidaat. 
De ALV gaat akkoord door het geven van applaus met de benoeming van Carol 
Groenewegen. 
 
8. Voorstel statutenwijziging 
Gert vertelt dat de wijkvereniging wettelijk verplicht is om de statuten te wijzigen, zoals 
uitgebreid beschreven in de uitgedeelde stukken en het artikel in de Koerier. Om de wijziging 
door te voeren moet, volgens de huidige statuten, de helft van de leden hiervoor goedkeuring 
geven. De helft is niet aanwezig. 
Daarom wordt nu aangekondigd dat de statuten gaan wijzigen. Binnenkort wordt een tweede 
ALV georganiseerd en dan is een 2/3 meerderheid van de aanwezigen genoeg om de 
statuten te kunnen wijzigen. Het is dan ook eventueel mogelijk om Peter le Poole te 
benoemen. 
De wijziging van de statuten wordt bij de notaris geregeld. Het karakter van de vereniging 
verandert niet. 
 
9. Bouwen en Breken  
Hannah en Carol hebben deze onderwerpen in hun portefeuille. 
Hannah vertelt dat het hen opviel dat er veel aanvragen voor zonnepanelen zijn. 
Via de nieuwe online app Zonnewijzer is te zien of je een vergunning nodig hebt om 
zonnepanelen op je dak te plaatsen. In de toekomst worden hier wellicht legplannen voor de 
zonnepanelen aan toegevoegd.  
Madurodam heeft een aanvraag ingediend om een eco wal rond hun terrein aan te brengen. 
Dit is een onderdeel van de uitbreiding van Madurodam. Madurodam bespreekt met de AVN 
hoe de wal eruit komt te zien. 
Voor het nieuwbouwproject Elion Park is een vergunning verleend. De bouw start 
waarschijnlijk in januari. 
Carol deelt mee dat voor het kruispunt Haringkade/Cremerweg de gemeente bezig is een 
veiligheidsplan te ontwikkelen. Het bestuur heeft voorgesteld om op de kruising een bollend 
element aan te brengen, zodat de bocht ruimer genomen moet worden. De gemeente heeft 
nog geen formele reactie gegeven. De aanpassing van de Cremerweg is gepland voor 2024. 
Het bestuur wil dat het kruispunt eerder verbeterd wordt. 
De Ver-Huëllweg moet een 30 km /u zone worden. 
Parkweg 9 voormalig Luzac gebouw. Een bewoner vertelt dat een kring omwonenden tegen 
de bouwvergunning in beroep is gegaan. Er is nog geen verweerschrift van de gemeente of 
van de bouwer. Men heeft de indruk dat de veranderende marktomstandigheden ertoe leiden 
dat de bouw minder haast heeft. 
De oorspronkelijke kapvergunningaanvraag van de bomen is ingetrokken. In juli is een 
nieuwe aanvraag geweest. 
 
10. Groen en Grijs 
Anne Marie geeft aan dat jaarlijks een groenschouw met de gemeentelijke groenbeheerder 
plaatsvindt. Hierbij wordt gekeken naar afspraken van het jaar ervoor en wat de 
aandachtspunten zijn van het lopende jaar. 
Anne Marie en Ariane zijn namens het bestuur aanwezig geweest bij het rozenconcours. 
Met de gemeente is ook gesproken over de fietscrossbaan. Er is veel groen vernietigd. De 
leefomgeving van de bomen en dieren is niet goed. Bovendien breidt de crossbaan steeds 
verder uit naar het bos. 22 november vindt een vervolggesprek plaats. 
Door het jaar heen vinden ook kleinere activiteiten plaats, zoals het in de gaten houden van 
kapvergunningen. Een voorbeeld is de kapvergunning van de linde bij Parkweg 9. 
Via Christine komen de vergunningen binnen bij het bestuur. 
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Vorig jaar heeft Anneke Landheer een wedstrijd gewonnen. Hierdoor is het van Stolkpleintje 
verfraaid met nieuwe beplanting en bankjes.  
 
11. Energietransitie 
Gert vertelt dat hij in een commissie zit voor warmtetransitie. Over dit onderwerp is een grote 
bijeenkomst geweest in Muzee. De inschatting voor de belangstelling voor deze bijeenkomst 
was gemaakt voor de enorme gasprijsstijgingen. In korte tijd waren al 370 aanmeldingen. Er 
zijn nog twee bijeenkomsten gepland. 
 
12. Veiligheid (met de wijkagent) 
Peter is geen wijkagent meer in het Van Stolkpark. De opvolger is nog niet bekend. 
Hij vertelt dat opvallend veel diefstallen hebben plaatsgevonden op de Ver-Huëllweg. 
Geparkeerde campers worden opengebroken. Het invoeren van betaald parkeren zou een 
oplossing kunnen zijn, omdat de campers daar dan niet geparkeerd zullen worden. 
Ook hij merkt op dat het kruispunt Cremerweg/Haringkade zeer gevaarlijk is. Dit wordt ook 
veroorzaakt door geparkeerde auto’s op de brug waardoor het zicht wegvalt. 
De zwerversproblematiek is verviervoudigd.  
Op de Parkweg en de Van Stolkweg wordt er door eigen bewoners enorm veel tegen de 
rijrichting in gereden. Hij roept op dit niet meer te doen. 
Er hebben twee diefstallen plaatsgevonden, er zijn veel minder jeugdoverlast meldingen. 
De digitale fraude neemt toe. Hij roept op alert te zijn. 
Er wordt gevraagd wat het beleid is van beveiligingscamera’s. Er zijn er veel in de wijk. 
Peter antwoordt dat de regelgeving op internet is te vinden. In principe is de camera niet 
toegestaan op de openbare weg, maar mag deze alleen voor eigen terrein worden gebruikt. 
Er wordt opgemerkt dat bij het Cremermonument lantaarnpalen kapot zijn. Hiervoor kan 
14070 worden gebeld of melden via de website van de gemeente. Tevens is een bankje op 
de Belvédèreweg kapot. 
Gert bedankt Peter voor zijn werkzaamheden en overhandigt hem een cadeautje. 

13. Rondvraag 
Er wordt gevraagd of er al een plan is voor de Ver-Huëllweg. Gert antwoordt dat dit niet het 
geval is. De weg blijft de komende twee jaar zoals het nu is. 
Er wordt gevraagd wat de naam van de website is voor de zonnepanelen. Dit zal bij de 
presentatie worden verteld. 
Onno vraagt wie hem wil helpen bij de organisatie van het buurtfeest volgend jaar. Men kan 
zich bij hem melden. 
Gert meldt dat er steeds meer gebruik wordt gemaakt van de diensten van vrijwilligers. Hij 
noemt een aantal personen bij naam. 
Als laatste bedankt hij Jelle voor de ontvangst in het VCL. Jelle is ook het aanspreekpunt 
voor de omwonenden. 
 
14. Sluiting 
De voorzitter sluit om 20.20 uur de vergadering.  
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Notulen tussentijdse Algemene Ledenvergadering Wijkvereniging Van Stolkpark,  
Zondag 29 januari 2023, 16.30 uur tijdens de buurtborrel in het Leonardo Royal Hotel 

Den Haag Promenade. 
 
 
Er werden ultra kort twee onderwerpen behandeld. Het punt wijziging statuten werd 
doorgeschoven naar de volgende vergadering. Het voorstel tot de benoeming van Peter Le 
Poole tot penningmeester van het bestuur van Wijkvereniging Van Stolkpark werd aanvaard 
en bekrachtigd door de aanwezige leden.  
 


